
Referat fra ekstraordinær generalforsamling den 29. oktober 2007,
Grundejerforeningen Brombærhaven – Hindbærhaven

Der var til generalforsamlingen mødt repræsentanter for 14 husstande. Endvidere var der
afleveret 10 fuldmagter

Dagsorden:

1. Valg af dirigent.
2. Indkomne forslag
3. Eventuelt.

Ad 1:
Finn Kristensen (HH68) blev valgt som dirigent. Efter valget konstaterede dirigenten, at
indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling var sket i overensstemmelse med
vedtægterne, herunder de angivne frister og konkluderede, at den ekstraordinære
generalforsamling var lovligt varslet.

Ad 2: 
Formanden for grundejerforeningens bestyrelse Michael Jul-Nørup Pedersen redegjorde for
forløb vedrørende ansøgning om optagelse i grundejerforeningen fra ejeren af Rosas
Mindevej 14-16.   

Ved afstemningen stemte 22 (12 personer + 10 fuldmagter) for og 2 imod optagelse i
grundejerforeningen. Da forslaget ikke er vedtaget med mindst halvdelen af foreningens
medlemmer repræsenteret, skal der indkaldes til en ny ekstraordinær generalforsamling for
at forslaget kan blive endeligt vedtaget. 

Ad 3:
Forskellige forhold vedrørende den fremtidige byggemodning samt byggeri blev diskuteret.
Blandt andet, at det er beboerne meget magtpåliggende, at al tung byggetrafik foregår ad
grusvejen nord om byggeriet. Men der var også erkendelse af, at da vejen offentlig vej, er det
ikke muligt at hindre færdsel på Hindbærhaven. Det vigtige er derfor en god aftale med
udstykker.

Et uafklaret punkt, som vil blive afklaret inden den næste ekstraordinære generalforsamling
er, om vejarealet på den fremtidige udstykning, skal overdrages til grundejerforeningen og
dermed vil høre under grundejerforeningens vedligeholdelsesområde. Ifølge ansøgerens
tegning er vejen en del af 2 af grundenes nettoarealer. 

Vejle, den 14. november 2007

Finn Christensen Henriette Dengsø Mikkelsen
Dirigent Referent


